

mittee recommends and would welcome a statement by the government that it endorses the trend towards further processing at the point of slaughter, but your Committee would not recommend legislative action in this regard at this time.

The recommendation that there should be an integrated set of national meat standards developed jointly by the Federal and Provincial governments is approved. Although your Committee recognizes that considerable progress has been made in the development and application of such standards at the slaughtering and processing levels, it strongly endorses the development and extension of similarly uniform standards to the inspection of all cattle sold by auction, the refrigeration requirements for the transportation of beef and the inspection of beef at the retail level as proposed by the Commission.

The recommendation that the identification of carcasses for railgrade payment to producers should be subject to government supervision, all weighing of railgraded carcasses should be carried out by independent bonded weighmasters not in the employ of the packer, and differentials in conformity with physical and market criteria should be determined for the purpose of final payment to producers, is also approved. In this regard, your Committee commends the co-operative efforts currently being made by the industry and government to establish improved railgrading procedures.

Your Committee approves that priority consideration be given to the recommendation that the Federal government should develop a comprehensive, consistent market information collection system employing modern techniques for the distribution of this information to the widest group of participants and users possible. Timely and accurate market information should be distributed widely to producers in forms which they need and can turn to practical use. Although it is recognized that the Federal government has major responsibility in the collection of information, your committee proposes that the Federal government should not leave the field of market forecasts entirely to private agencies, but should develop closer co-operation with industry groups who prepare such market analyses for general information. Accordingly, your Committee recommends the development of a co-operative effort between the Federal government and agencies such as Canfax for the publication and distribution of market information.

Approval is also given to the recommendation that the Canadian government should press for reciprocity with the U.S.A. in the tariff levels applied to all live cattle, calves, fresh and frozen beef and veal. Your Committee concurs with the Commission's viewpoint that such action is necessary to overcome the more restrictive American tariff on Canadian beef exports which in highly processed form would contribute more value added to the Canadian economy than exports of live cattle.

The recommendation that a common code or set of health standards for cattle and beef should be developed among Canada's main trading partners, particularly with the U.S.A.,

mécanisme de fixation du prix livré à bord. Votre Comité recommande qu'on adopte la tendance du conditionnement plus poussé au point d'abattage et accueillerait favorablement une déclaration du gouvernement approuvant cette tendance. Par contre, votre Comité ne recommande pas que des mesures législatives soient prises actuellement à cet égard.

La recommandation selon laquelle un ensemble intégré de normes nationales applicables à la viande devrait être conjointement établi par les gouvernements fédéral et provinciaux est approuvée. Votre Comité reconnaît que des progrès considérables ont été réalisés dans l'établissement et l'application de ces normes à l'abattage et au conditionnement, mais il préconise fortement l'élaboration de normes uniformes applicables à l'inspection de tout le bétail vendu aux enchères, aux conditions de réfrigération de la viande de bœuf et à l'inspection du bœuf vendu au détail, comme l'a proposé la Commission.

La recommandation selon laquelle l'identification des carcasses pour le paiement sur rail aux producteurs devrait être supervisée par le gouvernement, toutes les opérations de pesage des carcasses classées sur rail être effectuées par des peseurs cautionnés ne travaillant pas pour le compte des salaisons, et que les écarts de conformité avec les critères physiques et du marché devraient être déterminés en vue du paiement final aux producteurs, est approuvée. A cet égard, votre Comité approuve les efforts de coopération qui sont actuellement déployés par l'industrie et le gouvernement en vue d'établir de meilleures méthodes de classement sur rail.

Votre Comité accepte de reconnaître comme prioritaire la recommandation selon laquelle le gouvernement fédéral devrait élaborer un système de collecte de l'information du marché cohérent et complet destiné au plus grand nombre possible de participants et d'utilisateurs. Des renseignements à jour et précis sur l'état du marché devraient être largement diffusés aux producteurs sous une forme directement utilisable. Tout en reconnaissant que la collecte de ces données est la responsabilité du gouvernement fédéral, votre Comité propose que ce dernier ne confie pas la totalité des études de marché à des agences privées, mais qu'il favorise plutôt une collaboration plus étroite entre les groupes de l'industrie qui préparent ces analyses à l'intention du public. En conséquence, votre Comité recommande que le gouvernement fédéral et des sociétés comme la Canfax collaborent en vue de la publication et de la diffusion des cours du marché.

Votre Comité approuve également la recommandation selon laquelle le gouvernement canadien devrait faire pression auprès du gouvernement américain afin d'obtenir la réciprocité des tarifs douaniers appliqués à tous les bovins sur pied, à tous les veaux, au bœuf et au veau frais et congelé. Votre Comité est d'accord avec l'opinion de la Commission selon laquelle ces mesures sont nécessaires pour vaincre les tarifs douaniers américains plus restrictifs sur les exportations de bœuf canadien qui, transformé, augmenterait davantage la valeur ajoutée de l'économie canadienne que les exportations de bovins sur pied.

Votre Comité approuve la recommandation selon laquelle il faudrait développer une code commun ou un ensemble de normes sanitaires pour les bovins, les veaux et le bœuf avec les